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                                                          Akademický senát 
                                                          Fakulty strojního inženýrství VUT 
                                                                             Technická 2 
                                                                             616 69 Brno 

 
 

Zápis 
            z 26. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT v Brně dne  

19. 10. 2017 
 
 
 
Místo konání:  zasedací místnost děkana FSI VUT v Brně 
Čas konání:   13:00 – 14:25 
Přítomni:   dle prezenční listiny 
Omluveni:   dle prezenční listiny 
Mandátová komise: Ing. Votavová, Ing. Kůdela 
Návrhová komise:    doc. Blecha, doc. Pantělejev   
Zasedání řídil:  doc. Pacal 
 
 
 
Program: 

1. Volba mandátové a sčítací komise, volba návrhové komise 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z předchozího zasedání a stavu plnění 

usnesení 
3. Jednací řád Vědecké rady FSI – schválení  
4. Disciplinární řád FSI – schválení  
5. Organizační řád FSI – schválení  
6. Akreditace studijních programů – konečné usnesení 
7. Směrnice pro přijímací řízení do bakalářského studia na akademický rok 2018/2019 a 

do navazujícího magisterského studia pro akademický rok 2018/2019 – konečné 
usnesení 

8. Nominace zástupce FSI VUT v Brně v Radě vysokých škol 
9. Informace vedení fakulty 
10. Zprávy z grémií 
11. Různé 

 
 
Jednání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Pacal.  
Zasedání se zúčastnili děkan FSI doc. Katolický, tajemník fakulty Ing. Tesař a proděkani doc. 
Hlinka a Ing. Bednář. 
 
 
ad 1) Volba mandátové a sčítací komise a návrhové komise 
 
Návrh mandátové a sčítací komise: Ing. Votavová, Ing. Kůdela      
Hlasování:  pro: 18  proti: 0  zdržel se: 2 
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Mandátová komise konstatovala, že na zasedání je v dané chvíli přítomno 20 členů AS FSI a 
zasedání je usnášeníschopné. 
 
Návrh návrhové komise: doc. Blecha, doc. Pantělejev                      
Hlasování:  pro: 18  proti: 0  zdržel se: 2 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z předchozího zasedání a stavu 
plnění usnesení 
 
Oproti původně zaslanému programu byly přesunuty body Informace vedení fakulty a Zprávy 
z grémií na konec programu, u bodu Organizační řád se jedná o schválení. 
Hlasování:  pro: 19  proti: 0  zdržel se: 0 
 
Zápis z minulého zasedání bez připomínek. 
Hlasování:  pro: 18  proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 3) Jednací řád Vědecké rady FSI – schválení 
 
Na doporučení LK byly provedeny drobné úpravy, které na zasedání okomentoval pan děkan. 
Usnesení: AS FSI schvaluje Jednací řád Vědecké rady FSI VUT v Brně ve znění ze dne 19. 
10. 2017. 
Hlasování:  pro: 21  proti: 0  zdržel se: 0 
 
 
ad 4) Disciplinární řád FSI – schválení 
 
LK Disciplinární řád projednala, na základě jejího doporučení byly provedeny drobné změny, 
se kterými byli senátoři seznámeni na zasedání. 
Usnesení: AS FSI schvaluje Disciplinární řád FSI VUT v Brně ve znění ze dne 19. 10. 2017. 
Hlasování:  pro: 20  proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 5) Organizační řád FSI – schválení 
 
Senátoři byli seznámeni se změnami, které byly provedeny oproti předložené verzi.  
Usnesení: AS FSI schvaluje Organizační řád FSI VUT v Brně ve znění ze dne 19. 10. 2017. 
Hlasování:  pro: 22  proti: 0  zdržel se: 0 
 
 
ad 6) Akreditace studijních programů – konečné usnesení  
 
Akreditace byla předložena na minulém zasedání, v předložené verzi nedošlo k žádným 
změnám. 
Usnesení: AS FSI projednal akreditace studijních programů v rozsahu předloženém dne 19. 
10. 2017 a nemá připomínek. 
Hlasování:  pro: 22  proti: 0  zdržel se: 0 
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ad 7) Směrnice pro přijímací řízení do bakalářského studia na akademický rok 
2018/2019 a do navazujícího magisterského studia pro akademický rok 2018/2019 – 
konečné usnesení 
 
Finální verze směrnic byla senátorům rozeslána před zasedáním mailem. Oproti minulým 
letům došlo ke zmírnění podmínky prominutí přijímací zkoušky do BS na základě průměrů ze 
střední školy. Od předložené verze byly ke směrnicím přidány přílohy, které řeší detaily a 
organizační zajištění přijímacího řízení (v předchozích letech bylo řešeno samostatným 
pokynem). 
SK se zněním směrnic souhlasí. 
Usnesení: AS FSI projednal a schvaluje Směrnici pro přijímací řízení do bakalářského studia 
na akademický rok 2018/2019 a Směrnici pro přijímací řízení do navazujícího magisterského 
studia na akademický rok 2018/2019 ve znění ze dne 19. 10. 2017. 
Hlasování:  pro: 21  proti: 0  zdržel se: 0 
 
 
ad 8) Nominace zástupce FSI VUT v Brně v Radě vysokých škol 
 
AS FSI obdržel požadavek z AS VUT nominovat na období 2018 – 2021 zástupce do RVŠ. 
Současný zástupce FSI, doc. Pacal, již nemá zájem kandidovat na další funkční období. 
RNDr. Popela navrhl usnesení následujícího znění: 
Usnesení: AS FSI děkuje doc. B. Pacalovi, delegátovi AS FSI ve sněmu Rady vysokých škol 
v období 2015-2018, za aktivní a znalé působení v RVŠ a v ekonomické komisi RVŠ. 
Hlasování:  pro: 21  proti: 0  zdržel se: 1 
Dále RNDr. Popela navrhl jako delegáta do RVŠ a její legislativní komise Ing. Roupce. 
Ing. Roupec navrženou nominaci přijímá. 
Usnesení: AS FSI navrhuje Ing. Jana Roupce jako delegáta AS FSI do sněmu Rady vysokých 
škol na období 2018-2021, a dále jej navrhuje do legislativní komise RVŠ na pozici 
místopředsedy komise. 
Hlasování:  pro: 21  proti: 0  zdržel se: 1 
 
 
ad 9) Informace vedení fakulty 
 
Pan děkan informoval o následujících událostech:  

- Výuka na FP: na návrh financování výuky Fakulta podnikatelská reagovala tím, že od 
FSI žádnou výuku nebude chtít. 

- Dne 28. 11. proběhne na VUT workshop s NAÚ. 
- Bude podán projekt mobilit. 
- Probíhá příprava projektu investice do infrastruktury související s výukou v BS a 

NMS. Část prostředků použije fakulta na revitalizaci poslucháren a děkanátních 
učeben a auly Q. Zbylá část se rozdělí na ústavy. 

Pan děkan dále reagoval na mail, který obdrželi někteří členové AO ohledně plánování 
dovolených: plánování počtu dnů probíhalo každý rok, změnou oproti minulým letům je 
zadávání přímo do SAPu. Z některých ústavů vzešel požadavek co nejpřesnějšího zadávání, 
tedy již na konkrétní dny. 
Pan tajemník apeloval na členy AO, aby se s případnými problémy a stížnostmi obraceli 
přímo na něj. 
Vedení fakulty se rozhodlo zapojit se do iniciativy Movember, akce bude zahájena 1. 11. 
v kavárně Strojovna. Pan tajemník vyzval senátory, aby se také připojili. 
Doc. Hlinka poděkoval všem, kteří se účastnili Noci vědců a Strojírenského veletrhu. 
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K výuce na FP doc. Pantělejev upozornil, že pokud studijní plány zůstaly stejné, ale FSI již 
výuku nezajišťuje, nemůže ani zůstat garantem. Pan děkan zašle oficiální dopis děkanovi FP a 
upozorní na všechny důsledky, které ze stávající situace vyplývají. 
 
 
ad 10) Zprávy z grémií 
 
Zprávy zaslal RNDr. Popela před zasedáním mailem. Týkaly se dění na úrovni AS VUT a 
zasedání předsednictva RVŠ. 
O legislativních záležitostech informoval Ing. Roupec. 
 
 
ad 11) Různé 
   
Pan děkan poděkoval senátorům za spolupráci. 
Doc. Pacal vyjádřil poděkování zvláště předsedovi KAP prof. Štětinovi, dále finanční komisi 
a jejímu předsedovi doc. Návratovi, studijní komisi, ve které měla významnou roli studentská 
komora s její předsedkyní Ing. Konečnou, legislativní komisi, ve které pracovali doc. 
Martišek, prof. Dub, Mgr. Hoderová a další, komisi pro vědu a výzkum a jejímu předsedovi 
doc. Pantělejevovi a ostatním senátorům, kteří aktivně plnili svoji funkci senátora. Současně 
se vyjádřil k absenci některých členů na jednání AS FSI v průběhu celého volebního období. 
  
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
 
 
Verifikoval: doc. Ing. Bohumil Pacal, CSc.             Ing. Tereza Konečná   
          předseda AS FSI                          předsedkyně SK AS FSI                               
 
 
 
 
 
 
 
zapsal: Brigita Rohovská 


